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Möte mellan gatu- och fastighetsnämnden och handikapprådet. 
Skrivelse från Per Bolund (mp) och Viviann Gunnarsson (mp) 
 
FÖRSLAG TILL BESLUT 
 
Gatu- och fastighetsnämnden beslutar om ett gemensamt möte mellan 
nämnden och handikapprådet och att sådana möten planeras in årligen. 
 
 
 
 
Olle Zetterberg  
 
   Göran Gahm 
 
 
 
 
UTLÅTANDE 
 
Bakgrund 
 
Ledamöterna i gatu- och fastighetsnämnden Per Bolund (mp) och Viviann 
Gunnarsson (mp) har i en skrivelse till nämnden (bilaga 1) hemställt om att 
nämnden och handikapprådet har ett gemensamt möte. Detta med anledning 
av att det sällan eller aldrig kommer upp några frågor i nämnden av det som 
diskuterats mellan rådet och presidiet vid deras gemensamma möten. De 
anser att detta är till nackdel för nämnden som helhet såväl som för 
handikapprådet och handikapprörelsens föreningar. De föreslår att ett 
gemensamt möte kan ta formen av ett gemensamt nämndmöte eller som ett 
särskilt seminarium och att sådana möten planeras in årligen. 
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Vid gatu- och fastighetsnämndens handikappråds möte den 6 december 
2001 togs denna fråga upp. Rådet konstaterade att, under den tid gatu- och 
fastighetsnämndens handikappråd varit aktiv sedan den 24 augusti 1995, har 
endast två möten kommit till stånd mellan presidiet och handikapprådet. 
Dessa möten har varit gemensamma med stadsbyggnadsnämndens presidie 
och deras handikappråd. Rådet ser därför positivt till ett möte med gatu- och 
fastighetsnämnden. Ett seminarium ser rådet inte som något bra alternativ 
utan förordar och tackar ja till ett gemensamt nämndmöte. 
 
Kontoret föreslår därför, med avseende på rådets uttalande, att nämnden 
beslutar om ett gemensamt möte mellan nämnden och handikapprådet och 
att sådana möten planeras in årligen. 
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